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   Styrelsemöte 

 

Närvarande: Sauli Hakkarainen, Gunnar Andreasson, Bo Melvås, Caroline Mollmyr, Anders Glemfelt, 
Linda Claesson 

 

1. Mötet öppnas 

2. Föregående protokoll 

Kvarstående: 

 Solceller, kvarstår.  

 Fast nätverkspunkt, Mathias ansvarar för att dra ut nya nätverkspunkter under höst/vinter, 
förbereder även för eventuellt byte av passersystem då det nuvarande börjar bli gammalt.  

 Målning på parkeringen, arbetet är påbörjat. Sauli undersöker kostnad för att leja ut arbetet. 
Vi kommer även undersöka om kommunen kan utföra det då många av parkeringsplatserna 
är kommunens, Anders kollar upp. 

 Hemsidan, Anders fortsätter att reda i det. Planen är att byta domän. Uppdatering med 
bilder på styrelsen kommer göras.  

3. Ekonomi 

 Ekonomin är fortsatt god. Årets fakturor för uthyrningar och vatten är klara.  

 Anders får i uppdrag att undersöka möjligheten att avsätta upp till 500 000 kr i fonder vid 
lämpligt tillfälle. 

4. Uthyrning och arrangemang 

 Är en hel del strö/extrabokningar samt arrangemang under helgerna framöver.  

5. Gymmet 

 Fungerar bra. En del nya gymmare under hösten. Önskemål har inkommit kring fler tjockare 
mattor vid de tyngre vikterna, kommer köpas in.  

6. Pumphuset 

 Ella Rör ska byta pump, rör och hydrofor samt filter vid behov. Det har varit några problem i 
samband med kommunens grävning, kablar som kortslöt. Detta har nu åtgärdats. 



Det ligger nu rör från pumphuset till skolan samt till Allhallen för att enklare kunna byta 
kablar vid behov. Vi har ingen information om när Ella Rör ska utföra arbetet, Bo undersöker 
tidsplan.  

 

7. Övriga frågor 

 Vi ska undersöka möjligheten att investera i elstolpe för laddning av bil, Sauli undersöker. 
Anders tar kontakt med lokalförsörjningskontoret kring deras intresse att investera för 
skolans behov.  

 Vi vill påpeka att det inte är tillåtet att dra ut kabel för att ladda elbilar på parkeringen. Dels 
så finns det en brandrisk, dels så blir det en ökad kostnad för elen för föreningen.  

 Yvonne kommer på sikt avsäga sig ansvaret för bokning av hallen, administrering av 
gymbrickor samt städning av hallen. Lösning behöver finnas senast till sommaren 2022. Har 
du Förslag på ersättare eller intresse att ta över uppdraget kontaktar du Caroline eller 
Anders.  

 Vi har fått serviceavtal för hissen, styrelsen beslutar att Anders kan teckna avtalet.  

 Diskussion kring ventilationen. Vi ber Mathias se över spjället till ventilationen till gymmet.  

 Besiktning av utrustning i Allhallen genomförd, godkänd med kommentarer.  

8. Nästa möte 

 9 december kl 18.00 inklusive middag i Borås, Anders bokar.  


